
Artikel 38 vragen inzake verkoop bij opbod appartementen (woningen)  Schalkse Hoek – 

Engelandlaan 

 

Raadsvragen ex Art. 38  

Het college heeft op 8 mei besloten in te stemmen met de ontwerp-omgevingsvergunning voor de 

bouw van een appartementencomplex aan de Engelandlaan 115 en deze ter inzage te leggen.  

Het complex bestaat uit een deel met 16 zelfstandige appartementen voor begeleid wonen voor 
mensen met een verstandelijke beperking en een deel met 12 particuliere appartementen. Voor de 
genoemde 12 particuliere appartementen  staat in het Collegebesluit 2018/172769 uitdrukkelijk 
vermeld dat het daarbij gaat om ‘woningen in het goedkope segment’.  
De PvdA heeft van geïnteresseerde kopers vernomen dat deze woningen momenteel worden 

aangeboden door MooijekindVleut via een veilingmethode met een ‘vanaf prijs’ van EUR 249,00 

v.o.n. (zie de brief onderaan m.b.t. de verkoopprocedure zoals deze verstuurd is aan geïnteresseerde 

kopers).) 

 

1) Is het college ermee bekend dat  nieuwbouwprojecten middels een veiling/opbod-methode 

worden verkocht? 

2) Kan het college inzicht geven bij welke bouwprojecten dit nog meer speelt, heeft gespeeld of 

mogelijk gaat spelen ? 

3) Is het college ermee bekend dat het verkopen van nieuwbouwwoningen via biedingen i.p.v. 

loting op landelijk niveau een toenemende trend is? (artikel Volkskrant 10 juli 2018 (1)) 

4) Is het college het met de PvdA eens dat het verkopen van nieuwbouw via een veiling/bieding 

een ongewenst prijsopdrijvend effect heeft?  

5) Zo nee, waarom niet?  

6) Zo ja, wat gaat het college doen om dit te voorkomen/te reguleren? 

7) Ziet het college  mogelijkheden om een veilingmethode bij bestaande bouw te verbieden? 

8) In de vorig jaar vastgestelde Woonvisie geldt voor goedkope koop een WOZ tot 150.000 -, en 

voor lage middeldure koop een WOZ tot 215.000 euro. Is het college het met de PvdA eens 

dat de aangeboden 12 particuliere woningen binnen Schalkse Hoek met een vanaf prijs van  

249.000 v.o.n. niet te kwalificeren zijn als “woningen in het goedkope segment”?  

9) Is het college het met de PvdA eens dat als een vergunning wordt afgegeven voor realisatie 

van goedkope woningen er ook daadwerkelijk goedkope woningen opgeleverd dienen te 

worden? 

Met vriendelijke groet, 

Maarten Wiedemeijer & Marceline  Schopman 

PvdA Haarlem 

 

(1) https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/nieuwbouw-vaker-verkocht-aan-hoogste-

bieder-in-plaats-van-door-loting-op-basis-van-vaste-prijs~b29c8b20/ 
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